
Referat fra Teams-møte om juniorsatsningen i Innlandet mot 2030  

Avholdt den 29. april 2025, 18:30-19:45 på Teams.   

Møtet var åpent for alle som ønsket å delta, og ble ledet av LK representant Buskerud Ståle Kihle 

og Kristian Dahl, NSF Langrenn.  

Det var ca 30 deltagere.  

 

1. Innledning 

En kort innledning ble holdt av Ståle Kihle.  

Det ble presisert at dette var to prosesser (i) juniorsatsningen med 45 løpere og (ii) 

breddesatsningen.  

Det ble videre presisert at pr nå kan man ikke forvente støtte / oppfølgning fra NSF Langrenn 

sentralt, det er opp til kretser, klubber, trenere og foresatte å ta tak.  

 

2. Introduksjon 

Kristian Dahl åpnet med å presentere ledergruppens arbeid og målsettinger.  

Han nevnte opprettelsen av fem regioner som skal jobbe regionalt for å forbedre opplegget for 

både topp og bredde i langrenn for juniorer.  

Han redegjorde kort for innspill som tidligere er kommet inn fra kretsene og ble presentert i 

Webinar 7. april med LK ledere. samt en tidslinje for arbeidet for ny juniorsatsning. (Se 

PowerPoint-presentasjon vedlagt innkallingen).  

Det ble videre av Dahl presisert at pr nå kan man ikke forvente støtte / oppfølgning fra NSF 

Langrenn sentralt, det er opp til kretser, klubber, trenere og foresatte å ta tak.  

 

3. Presentasjon fra LK Hedmark om hvordan de følger opp kretsens juniorer 

v/ Geir Schjølberg og Astrid Hermansen.  

 

- Vidstrakt krets, men ligger gode klubbsamarbeid i bunn.  

- Kretsen har et opplegg med åpne samlinger, to dagssamlinger og tre helgesamlinger 

for kretsens løpere, og også åpne for løpere som går på skole i kretsen.  

- Kretsen har tilbud om smøreservice i samarbeid med Hamar på NC/NMjr. Det har 

vært veldig god oppslutning om dette.  

- For sisteårsjuniorer har kretsen Team Hedmark/Sjusjøen med fri påmelding. Pr nå 54 

navn på interesselisten. Tre trenere i ulike stillingsprosenter. Har med løpere fra 

Oppland, Akershus, men også fra Vest.  

- Kretsen skolerer trenere ved at klubbtrenere deltar på kretssamlingene.  

 

 

 



4. Presentasjon fra LK Oppland om hvordan de følger opp kretsens juniorer 

v/ Elin Stangstuen Kjeldsberg 

- Kretsen har flere team.  

- De siste årene har kretsen ikke hatt felles samlinger eller felles smøreopplegg på 

NC/NMjr.  

- Kretsen rekrutterer mange løpere til NTG Lillehammer.  

- Det er planlagt to kretssamlinger for utøverne for inneværende sesong.  

 

 

5. Presentasjon fra LK Buskerud om hvordan de følger opp kretsens juniorer 

v/ Anne Håvi 

- Kretsen har hatt åpne samlinger fra 2019, også for 13-16. Både Sognefjellet, 

barmarkssamling og snøsamlinger.  

- Kretsen har videre supplert med dagssamlinger som har vært gratis.  

- Kretsen har felles smøreopplegg på NC/NMjr. 

 

 

6. Innspill, forslag og diskusjon rundt behovet for regionalt samarbeid og hvordan 

dette samarbeidet kan gjennomføres 

 

- Per Ola Gasmann, NTG Lillehammer redegjorde for at de hadde åpne treninger 

annonsert på Langrenn Lillehammer på FB. Dette kunne også være testøkter og 

sprintøkter.  

- Elin Stangstuen Kjeldsberg, LK Oppland fulgte opp med at det var et behov for 

planlegging og samkjøring av dette slik at flest mulig kunne delta. Det var enighet om 

at det burde utarbeides en kalender med oversikt.  

- Kristian Dahl fortalte litt om hvordan Midt-Norge kjørte åpne samlinger som også 

var åpne for andre løpere, for eksempel fra Nordland.  

- Ståle Kihle, LK Buskerud redegjorde kort for at de fleste løperne fra Buskerud 

geografisk sett mest sogner til Oslofjord-regionen, og at det derfor kan være naturlig 

at Buskerud søker dit.  

- Elin fortalte litt om interkretssamarbeid Oppland/Hedmark for 15-16 åringer. Hun 

mente videre at det var et behov for å koordinere løpere fra 

Hamar/Gjøvik/Lillehammer-området for felles treninger.  

- Per Ola tok opp spørsmålet om det kunne være aktuelt for Hedmark å invitere med 

løpere fra Oppland til deres samlinger. Dette var Hedmark svært positive til. Kristian 

påpekte at man ikke burde være redd for at det ble for mange løpere på samling.  

- Anne Håvi, LK Buskerud fortalte etter spørsmål litt om mulig samarbeid mellom 

Holeværingen og Team Hadeland.  

- Kristian redegjorde etter spørsmål litt om tankene omkring de 45 beste løperne med 

tilbud om Elon-samling. 

- Per Ola supplerte Kristian rundt dette, herunder om mulighetene for trenerutvikling i 

denne forbindelse.  

- Kristian forklarte om modellen for Regionlags-struktur i Trøndelag med betydelige 

midler fra fylkeskommunen.  

 

 

 



7. Avslutning 

Møtet ble avsluttet med en oppsummering av innspillene og en plan for videre arbeid. 

Det ble avtalt å sende ut referat og informasjon på kretsenes hjemmesider. Ståle Kihle følger opp. 

Det ble videre avtalt at det avholdes et møte mandag den 19. mai 2025 hvor LKene er 

representert ved Astrid Hermansen, Elin Stangstuen Kjeldsberg og Ståle Kihle. Trenerne er 

representert ved Per Ola Gasmann og Monika Kørra. I tillegg deltar Kristian Dahl.  


